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Referat ekstraordinær generalforsamling GF11Y  

Søndag 27-05-2018 kl.10:00. Legepladsen. 

 

Fremmødte: Sø.2,Sø.4,Sø.10,Sø.16,Sø.18,Sø.24,Sø.68,Sø.72,Sø.90,Sø.94, 

Sø.96,Sø.106,Sø.110,Sø.112,Sø.116,Sø.138,Sø.140,Hø.15,Hø.17,Hø.19, 

Hø.25,Hø.41,Hø.43 

Antal fremmødte: 23 

 

Fuldmagter: Sø.84,Sø,86,Sø.88,Sø.92,Sø.98,Sø.102,Sø.108,Sø.114,Sø.118, 

Sø.120,Sø.134,Sø.136,Hø.13,Hø.21,Hø.23,Hø.47 

Antal fuldmagter: 16 

 

Referent: Formand Peter (Sø.16) 

Dirigent: Niels (Sø.24) 

 

Formanden havde ordet: Vi indstiller som bestyrelse, at vi tager imod 

tilbuddet fra Yousee.Det ligger på websiden. Hele tilbuddet blev gennemgået 

på den ordinære generalforsamling i marts 2018. 

 

Der var debat flere grundejere fik ordet. Niels (Sø.24) holdt styr på 

gemytterne når tonen blev vel skarp. Tak for det!   

Der var en generel stemning af stor modvilje imod at stemme ja til tilbuddet. 

Hovedargumentet var, at det var meget besværligt og dyrt at kable indeni 

egen bolig. Det er ifølge flere grundejere meget bedre, at der laves en løsning 

i skuret på sydsiden. Nogle af grundejerne gav udtryk for at de ikke havde 

forstået hvorfor det overhovedet var nødvendigt at bygge et 

stikledningsanlæg, det gamle anlæg fungerer jo helt fint. Det blev imødegået 

af grundejere der havde den modsatte oplevelse nemlig, at der til tider var 

tekniske problemer med vores eksisterende sløjfeanlæg.  
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Flere gav også udtryk for, at de gerne ville have et stikledningsanlæg bare 

ikke på nordsiden af huset. 

Formanden fik forklaret, hvordan man bygger et stikledningsanlæg. Man 

borer et hul i muren og kabler 5 meter ind til væg i nærmeste opholdsrum. 

Her etableres et fordelingspunkt, hvor man splitter signalet i tv og data. 

Fra fordelingspunktet trækkes et  COAX kabel, som egentlig er en forkortelse 

for koaksialkabel.Et COAX kabel er et kabel som muliggør, at du både kan 

modtage TV, telefoni og internet igennem samme kabel. 

Formanden gjorde det klart, at grundejerne kunne have indflydelse på 

placeringen af fordelingspunktet i egen bolig, 5 meter til nærmeste væg i 

opholdsrum kan gradbøjes men ikke sådan, at der er grundejere der får 

kablet meget længere end andre. 

 

Det var det generelle ønske fra de fremmødte, at det blev afklaret med 

Yousee i forhold til at udregne et tilbud til sydsiden af husene. Det vil vi 

arbejde videre med i bestyrelsen.   

 

Afstemningen blev gennemført: 

Ja (6 stemmer) + Ja stemmer pr.fuldmagt (3 stemmer) =  9 Ja. 

Nej (14 stemmer) + Nej stemmer pr.fuldmagt (13 stemmer) = 27 Nej. 

Blanke      3 

Blanke pr.fuldmagt     0 

 

Tilbuddet om at kable på nordsiden af rækkehusene i Søtofteparken og 

Højgårdsparken er nedstemt den 27-05-2018 med stemmerne: 9 for/27 imod. 

 

Tak til Niels (Sø.24) for at påtage sig dirigentrollen. 

 

Efter generalforsamlingen blev der fortsat med arbejdsdag i GF11Y. 




